

سيرة ذاتية C.V.

Personal Information		البيانات الشخصية	
Name	Karamah Awadh Almahri	الإسم	كرامه عوض المهري
Nationality	Saudi	الجنسية	سعودي
Address	Dammam	العنوان	الدمام
Social Status	Single	الحالة الاجتماعية	اعزب
ID Number	1107477455		رقم الهوية
date of birth	2000/04/25	1421/01/20	تاريخ الميلاد
Mobile	0541447918		الجوال
	24karamah@gmail.com		البريد الالكتروني
qualification		• المؤهل الدراسي	
• High school		• الثانوية العامة	
Experience :		الخبرات :	
• I worked for Khaled Al-Dini Company as an accountant for two years. • I worked for Sharji BGP China for two years.		• عملت لدي مؤسسة خالد الديني بوظيفة محاسب لمدة سنتان . • عملت لدى شركة بي جي بي الصينية لمدة سنتان .	
Target		الهدف	
• Developing skills, benefiting from general experiences, and looking forward to advanced career work		• تطوير المهارات والاستفادة من الخبرات العامة والتطلع إلى العمل المهني المتقدم	
skills		المهارات	
• English language at a good level. • Proficiency in using computers • Speed in completing tasks • Proficiency in dealing with customers. • Able to work under pressure • Work hard, sincerely, and with team spirit. • Strict adherence to appointments. • Ability to deal with situations and overcome problems		• اللغة الإنجليزية بمستوي جيد . • اجادة استخدام الحاسب الآلي • الدقة في إتمام المهام وسرعة الإنجاز • إجابة التعامل مع العملاء. • تحمل ضغط العمل • العمل بجد وإخلاص وبروح الفريق. • الإلتزام التام بالمواعيد. • إجابة التعامل مع المواقف والتغلب على المشكلات	